

Title (en)

MODULAR INSTALLATION FOR THE CONTROLLED TRANSPORTATION OF PARTS OR PRODUCTS.

Title (de)

MODULARE EINRICHTUNG FÜR DEN GEREGELTEN TRANSPORT VON EINZELTEILEN ODER PRODUKTEN.

Title (fr)

INSTALLATION MODULAIRE POUR LE TRANSPORT CONTROLE DE PIECES OU DE PRODUITS.

Publication

**EP 0335932 A1 19891011 (FR)**

Application

**EP 88908656 A 19881017**

Priority

FR 8714575 A 19871019

Abstract (en)

[origin: WO8904012A1] The installation according to the invention comprises a network of rails of which all the sections are power-supplied to the same potential and an assembly of pallets intended to circulate throughout said network. Each pallet (10) comprises a platform (11) fitted with four boggies (12) driven by at least one electric motor (13). Each pallet comprises a control unit (15) which includes its intelligence and which controls an anticollision device (18) of the elements (16 and 17) arranged to tap off the electric power supplied by the network, and a sensor (19) which detects the presence or the absence of an external signal emitted by a node of the network.

Abstract (fr)

L'installation selon l'invention comporte un réseau de rails dont tous les tronçons sont alimentés en énergie électrique au même potentiel et un ensemble de palettes destinées à circuler sur ce réseau. Chaque palette (10) comporte une plate-forme (11) équipée de quatre boggies (12) entraînés par au moins un moteur électrique (13). Chaque palette comporte une unité de commande (15) qui constitue son intelligence et qui commande un dispositif anticollision (18) des éléments (16) et (17) agencés pour prélever l'énergie électrique véhiculée par le réseau, et un capteur (19) conçu pour détecter la présence ou l'absence d'un signal extérieur émis par un noeud du réseau.

IPC 1-7

**G05D 1/02**

IPC 8 full level

**G05D 1/02** (2006.01); **B61B 13/00** (2006.01); **B61L 23/00** (2006.01); **B61L 23/34** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B61B 13/00** (2013.01); **B61L 23/005** (2013.01); **B61L 23/34** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8904012A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8904012 A1 19890505**; EP 0335932 A1 19891011; FR 2621878 A1 19890421; JP H02501683 A 19900607

DOCDB simple family (application)

**CH 8800193 W 19881017**; EP 88908656 A 19881017; FR 8714575 A 19871019; JP 50801388 A 19881017